
Arbejdsdrøftelse, generalforsamlingen 24. marts 2022
I juni måned 2021 havde vi genåbningsmøde i KFUM og KFUK voksen afdeling. Vi 
havde været Corona lukket i lang tid og trængte til at mødes og snakke sammen. Vi 
delte deltagerne op i mindre grupper og lavede en slags evaluering af vores 
voksenarbejde og bad om ideer til hvordan vi fremover kan tilrettelægge arbejdet.

 Der var stor tilfredshed med talere/emner, pris, traktement, program som vi 
følger med årlig spise-sammen, udflugt, adventsfest m.m. 

 Vi fik et par forslag til foredragsholdere, som udvalget arbejder videre med. 

 Endvidere forslag om at holde fælles arrangementer med andre KFUM og 
KFUK-foreninger i nabokommuner. Vi har forsøgt henvendelse til et par 
steder, men ikke fundet klangbund for et ønske om fællesarrangementer. 

 Når vi ser på disse tilbagemeldinger, har vi som udvalg ikke planer/ønsker om 
at lave de store ændringer i vores planlægning. 

Vi må desværre konstatere at deltagerantallet til vores aftner er faldende. Vi 
mangler ”fødegruppe” i foreningen hvorfra vi kan hente deltagere.

Det betyder, at vi ikke kan få økonomien til at hænge sammen, udgifter til 
traktement, honorar og kørselsudgifter overstiger det indkomne beløb. Deltager 
betaling er eneste indtægt vi har i voksenafdelingen.

Det har betydet et underskud, af varierende størrelse. Vi søgte og fik 3.000 kr. fra 
hovedforeningen i 2020. Dog med præcisering af, at vi i princippet skal være 
selvfinansierende.  Hovedforeningens indkomne penge, fra julestue, juletræssalg 
m.m. skal, ifølge bestyrelsen (og hovedbestyrelsen) gå til børnearbejdet. Vi har 
således ikke andel i støttemedlemskontingentet, det amerikansk lotteri ved vores 
adventsaften, julestueindtægten, eller juletræs salg.

Voksenudvalget 2022

Gerda Lindskjold, Lisbeth Damsbo, Bjarne Jensen, Jette Mark Pedersen.


